

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2019-10-08
Plats: Orrliden
Närvarande Pär Eriksson
Alf Svensson
Olle Nilsson
Michael Petersson
Maria Larsson
Johan Sjöberg
Satu Verlinna
Roger Gill
Lars Andersson
Nina Lindström
Helen Johnsson, tom punkt 2
Peter Lundh, tom punkt 2
Uffe Pettersson, tom punkt 2

Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Pär förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Diskussion om säsongen 2020

Uffe, Helen och Peter var inbjudna till detta möte för att diskutera damfotbollens satsning i föreningen.

Föreningen har en ambition att starta ett damlag men just nu har vi inte underlaget utan satsar på att bygga vidare på det som är grundstommen i äldsta flicklaget och deras satsning istället för att lyfta upp dem till senior redan nu. Däremot fortsätter de träningar som Uffe håller i på onsdagar för de som fortfarande vill träna.

F03/04 vill satsa både på "elit och bredd" och ser gärna att det blir två lag anmälda nästa år för flickor 17år, men det fattas 5-10 spelare för att få en trupp som håller för dubbelt spel. Diskussioner förs med Triangeln då deras 03-lag troligen kommer att läggas ner.

F05-laget (är ett kombinerat lag med Ärla och Stenkvista) är för få och kommer troligen behöva lägga ner. Det är av stor vikt att vi tar hand om föreningens egna spelare, 2-3 stycken, och erbjuder dem plats i något av våra andra lag.

Uffe tar ett varv till och pratar med ledarna och förankrar om vad *spelarna* vill i respektive lag.

Att anmäla till U17 och satsa mer regionalt ställer lite ekonomiska krav och där behöver vi ta ställning till vilken budget vi kan hålla. Peter och Helen

återkommer med en grov kalkyl.

Vad gäller herr- och juniorfotbollen så kan vi konstatera att herrarna landar på en femteplats som nykomlingar i div5 medan juniorerna har haft en tuff säsong. Nina, Olle och Pär kommer att träffa herrlagstränarna inom kort medan det finns en osäkerhet om juniorlaget ens kommer att finnas under nästa år, men vi börjar med herrlaget och ser hur vi går framåt.

Maria kallar till en allmän ledarträff i november för att summera säsongen, och blicka framåt till nästa, för alla lag i föreningen.

3. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna
- b. *Genomgång av beslut*
 - i. *Möte med kommunen om Orrliden och avtal 2020*
 - ii. *Diplomerad förening – enkät ut*
 - iii. *Diplomerad förening träff 17/10 och 13/11 – Pär, Nina och Maria*
 - iv. *Planeringsmöte flicklagen – Ulf P*
 - v. *A-laget och ledarna bjuds in till 100-årsfesten – Maria*
 - vi. *Kontaktpersoner larmlistan – ok*
 - vii. *OLKA Sportresor hyra Orrliden – Maria*
 - viii. *Ungdomsavslutning – ny tid 3 nov*
 - ix. *Rekarne Girls Cup 18-20/10 – styrelsen kiosken*

4. Ekonomi - lägesrapport

Roger redogjorde för senaste ekonomirapporten och allt ser stabilt och bra ut. Vi fick en granskning från kommunen vad gäller bidrag och efter den kom det kompletterande frågor som de ville ha svar på. Maria och Roger har svarat på dessa frågor.

5. Skötsel av Orrliden med fokus 2020

Vi har haft ett möte rörande skötsel av Orrliden med kommunen. Vi rapporterade ett antal brister som kvarstår efter installationen av nya anläggningen och en återbesiktning med Tranab kommer att ske den 25:e. En diskussion rörande byggnaden togs och vi berättade om vår prioriteringslista och fick höra att det fanns pengar kvar av de 17milj som var lagda i budget för ombyggnationen av Orrliden. Kommunen är villig att lägga de pengarna på ombyggnationen av omklädningsrummen men vi måste hjälpa dem att söka bidrag.

Roger och Maria har kontakten med kommunen vad gäller byggnationen.

Vaktmästarfrågan – vi behöver en vaktmästare på deltid under högsäsong och på timmar under lågsäsong.

Roger och Olle tittar på ett timkontrakt för vaktmästaren under vintern och stämmer av med Tomas.

6. Rapporter och diskussion

a. *Ny riktlinje och utdrag ur polisregister för ledare*

Enligt nya riktlinjer och med anledning av Barnkonventionen så behöver vi begära in registerutdrag från samtliga våra ledare.

b. *Diplomerad förening – var befinner vi oss i arbetet samt träff*

Vi har fått svar från 26 av 63 ledare, dvs 41%, och endast 48 av 349 vårdnadshavare, dvs ynka 14%... Maria skickar påminnelse till samtliga som ännu inte svarat.

SÖFF har kallat till träffar rörande Diplomerad förening och den första träffen är 17/10 och rör Spelarutbildningsplan och den andra är 13/11 och rör Ekonomisk styrning. Vid träffen den 17/10 åker Maria, Micke och Johan (?) samt den 13/11 åker Pär, Olle och Roger.

c. *Skogstorpsdagen 14 september – genomförd, lärdomar*

Det var väldigt uppskattat med knatteloppet medan bakluckeloppisen endast hade 5-6 bilar på plats.

d. *Rekarne Girls Cup 18-20 oktober*

Våra arbetspass är bemannade enligt följande:

Dag	Dat	Kl.	Namn	Namn
Fredag	18/10	16.00-21.00	Maria	Satu
Lördag	19/10	08.00-11.00	Roger	Olle
		11.00-14.00	Roger	Olle
		14.00-17.00	Nina	Alf
Söndag	20/10	08.00-12.00	Nina	Johan
		12.00-16.00	Maria	Micke

e. *Jubileumsfesten 26 oktober – arbetsgruppen*

En kort redogörelse av kvällens agenda och vi har 130st anmälda till festen.

f. *Ungdomsavslutningen 3 november*

Vi kommer att få besök av två spelare från Eskilstuna United, Vaila och Julia, som delar ut priserna.

g. *Hemmavinstens framtid 12 september – Alf S och Maria L deltog*

De fortsätter att ha kvar stegen med hur stor återbäringen blir till de deltagande föreningarna. Samtidigt ska EIS satsa på marknadsföringen av lotteriet och förse oss föreningar med material.

h. *Allmänna Arvsfonden bjöd in till träff 1-2 oktober*

Roger och Olle var med på träffen och tyvärr verkar det lite svårt för oss att kunna få medel från dem då kriterierna inte överensstämmer med vår verklighet. Men det skadar aldrig att skicka in en ansökan ändå.

i. *Tema utvecklingsfrågor inbjudning från SÖFF*

Micke och Maria var på informationsträff med SÖFF och fick information om de nya tjänsterna som finns på kansliet och Semir, från SÖFF, kommer att boka in en träff med oss som förening.

- j. *Kansliet aktuella frågor – Maria L*
Micke och Maria ska på träff med ESEM rörande Eskilstuna-el den 15/10.
Det finns önskemål om att införskaffa en ny högtalaranläggning till föreningen och vi har en medlem som skulle ta fram lite prispförslag till oss.
Sista seriematchen spelas på fredag.
SöFF har hyrt vår plan 3ggr för distriktslagssamling.
Det kommer att vara en ordförandeträff 24/10 som arrangeras av EIS.
- k. *Planeringsdag januari 2020*
Vi bokar in ett datum och agenda vid nästa styrelsemöte.

7. Skrivelser och inbjudningar

Inga skrivelser inkomna.

8. Övriga frågor

Herrlaget undrar över hur det ser ut i deras lagkassa då de tänkt nyttja pengarna för en lagfest. Styrelsen lämnar beskedet att det finns pengar i deras lagkassa att nyttja.

Går tiden på belysningen att ändra? Har varit några matcher där lamporna släckts under pågående match. Vi uppmanar att släcka och knäppa på i halvtid till dess att vi undersökt möjligheten att styra tiden.

Micke har varit på möte Eskilstuna Föreningsbingo och just nu har de det väldigt kärt ekonomiskt och vi kan inte räkna med några bidrag därifrån i år.

9. Summering och utvärdering av dagens möte

Det var ett bra och innehållsrikt möte idag.

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Uffe Petterson fortsätter dialog med de tre flicklagen, F03/04, F05 och F06, för att hitta en bra lösning inför nästa säsong
- Peter och Helen tar fram en grov kalkyl på kostnaderna kring U17
- En träff med herrlagets tränare sker onsdag 23/10 och där är det Pär, Olle och Nina som träffar Thord och Lasse
- En ledarträff planeras in till i november
- Roger och Maria fortsätter dialogen med kommunen rörande ombyggnationen av omklädningsrummen
- En återbesiktning av anläggningen kommer att ske 25/10 tillsammans med Tranab
- Roger och Olle tittar på ett timkontrakt för vaktmästaren
- En påminnelse ska gå ut om att svara på enkäten i Diplomerad Förening
- Micke och Maria ska på träff med ESEM rörande Eskilstuna-el
- Införskaffande av ny högtalaranläggning
- Ordförandeträff 24/10

- Planeringsdag januari 2020

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson